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متن پرسش

با سلام و عرض ادب! سوالی داشتم از محضر استاد گرامی! امیدوارم که پاسخ آن را بدهید! سوال: شما

که ما را تشویق به معرفت النفس می فرماد، لطفا در صورت امکان بفرماد که شما که در طی این

سالها روش معرفت النفس را رفته اید، به چه نتایجی رسیده اید؟ چون حق شاگرد است که بداند

استادش در چه راهیست. امیدوارم که صادقانه پاسخ دهید. لطفا توجیه نفرماد. منتظر پاسخ با

تشکر

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: مسئله «معرفت نفس» امری نیست که مربوط به بنده باشد. موضوع بشر

جدید است که نیاز دارد ابعاد گسترده خود را بیابد، حال یا از طریق معرفت نفسی که امثال علامه

طباطبایی و یا آیت االله حسنزاده به میان میآورند؛ یا از طریقی که جناب هایدگر در موضوع «دازاین»

مطرح میکند. موفق باشید


